
Referat fra Baneudvalgsmøde den 25. august 2020  

 

Til stede: Aage Siig Christensen, Peter Tangaa, John Nellemann  og Ester Kragh 

Ref. Ester Kragh 

 

Dagsorden: 

 

1. Orientering v/ Aage 

2. Orientering v/Peter 

3. Vinterbane 

4. Evt. 

5. Næste møde 

 

 

1. Aage orienterede om nyt fra bestyrelsesmødet. Bestyrelsen har arbejdet med at skaffe nye 

medlemmer til klubben. Der er kommet over 80 nye medlemmer. 

 

2. Peter orienterede om arbejdet på banen. Bunkerne trænger til vedligeholdelse. Mange bed 

trænger til at renses, men der er ikke nogen der har meldt sig frivilligt til opgaven. 

 

Peter foreslår at vi får en banearkitekt fra DGU på besøg for at se hvordan banen kan laves 

mere spændende. Det koster ikke noget. Flere greenfeegæster har givet udtryk for at 

banen er for nem. 

 

3. Som et forsøg vil man i år ikke vende banen til vinter. Hvis vejret er ok spiller man til 

sommergreens. Der vil dog også blive etableret vintergreens umiddelbart før 

sommergreens, som benyttes når der er frost på banen. 

 

4. Man har fået et tilbud fra et firma som kan levere karper og muslinger til søerne på banen. 

Det lyder som en god og billig metode til at undgå at søerne gror til. Aage vil tage kontakt 

til firmaet for at høre nærmere om pris og krav til søerne. 

 

5. Næste møde: 20/10 2020              

 


